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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 09 mai 2023, cu ocazia ședinței extraordinare convocată de îndată a 
Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 1 
reprezentant al satelor aparţinătoare municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat 
Chilieni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Debreczeni László, Kádár Imola, Kolcza István, 
Magyarosi Imola-Piroska, Miklos András. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 22 alin. (1), art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (4) și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 635/2023. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba viceprimarii 
municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu 
Gheorghe.  
 Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Este 
ora 15. S-a convocat ședința extraordinară a Consiliului Local. Ordinea de zi a fost 
comunicată, pe care avem un singur punct. Încep să facem prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Suntem statutari. Avem un singur punct. Aș dori să vă întreb, dacă mai sunt și 
alte propuneri la Diverse? Nu sunt. Dacă nu sunt, să votăm Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Kondor Ágota), Ordinea 
de zi în întregime. 
 Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din OUG 
57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 



 

 

consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe 
care-l au în problema respectivă. Avem astfel de situații? Nu sunt. Îl rog pe dl. viceprimar 
Toth-Birtan Csaba să prezinte punctul.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Bună ziua. Aș dori să semnalez, că 
sunt prezentă și eu, Kondor Ágota.” 
 Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Bine, mulțumim 
frumos.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2023. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Mulțumesc frumos dl. 
președinte. La planificarea bugetului, în prima fază, la începutul anului, sau la sfârșitul anului 
anterior nu reușim niciodată să acoperim toate cheltuielile. Astfel și în acest an numai o parte 
de la pozițiile de la buget doar o mică parte am reușit să introducem în buget. Cu această 
rectificare de buget, cu planificarea nouă a veniturilor majorăm capitolul de venituri în total cu 
suma de 12.000.000 lei, din care 2.000.000 lei este impozitul pe clădiri a persoanelor juridice, 
2.000.000 de lei din venituri din concesiuni, închirierei, suma de 500.000 lei din alte venituri 
de proprietăți, respectiv 7.500.000 lei din alte impozite și taxe. Aceste venituri dorim să le 
cheltuim în felul următor, respectiv majorăm următoarele capitole de cheltuieli: 500.000 de lei 
pentru cheltuieli de funcționare și întreținere a sediilor primăriei. 800.000 de lei cheltuieli 
complementare la instituțiile de învățământ. 300.000 lei pentru activități culturale și religioase. 
534.130 lei pentru Direcția de Asistență Socială. În paranteză menționez faptul, că din acest 
motiv am convocat ședința de îndată, deoarece la proiectul Prospera Sepsi municipalitatea și-a 
asumat responsabilitatea ca și după trei ani, după epuizarea sumelor venite din proiect, va 
finanța această activitate, și din acest motiv este necesar suplimentarea bugetului Direcției de 
Asistență Socială. Am închis paranteza. 700.000 lei sunt cheltuieli pentru funcționarea 
serviciilor publice din subordine. 4.500.000 de lei pentru protecția mediului, care este plata 
pentru serviciile de salubrizare a orașului. 500.000 de lei este plata serviciilor pentru 
administrarea pădurilor. Cu suma de 4.165.870 lei am majora cheltuiala pentru întreținerea, 
repararea drumurilor și trotuarelor. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Sunt activități importante. (lb.m./lb.r.): Înainte de a trece la vot v-aș întreba dacă s-a mai 
alăturat cineva ședinței? Nu. Atunci trecem la vot. Eu, Keresztes László sunt de acord cu 
proiectul de hotărâre.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord și eu.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 



 

 

 Domnul președinte de ședință KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Comisiile de 
specialitate au acordat aviz favorabil acest proiect de hotărâre. Și am votat în unnanimitate. 
Mulțumesc pentru prezență și o după amiază plăcută. La revedere.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 157/2023. 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 25 mai 2023. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                    SECRETAR GENERAL 
       Keresztes László                             Kulcsár Tünde-Ildikó 
 

 


